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7-11-2017 Motie over stimulering
bouw sociale woningen

WH • Een overzicht te geven van wat de
gemeente aan instrumenten kan
inzetten en wat hiervan de voor- en
nadelen zijn zowel vanuit de invalshoek
van B&W als vanuit de invalshoek van
de woningcorporaties en de
raadswerkgroep Wonen (meningen
ophalen)
• Hierbij ook te betrekken eventuele
good practices bij andere gemeenten
in de regio Arnhem Nijmegen
• Daarbij aandacht te besteden aan de
gewenste maatvoering bij dergelijke
instrumenten
• Bij de in Overbetuwe werkzame
corporaties actief op te halen welke
randvoorwaarden zij stellen tav
aantallen woningen en locaties
alvorens te willen bouwen
• Specifiek naast de reeds in beeld
zijnde locaties in de dorpen en De Pas
in Elst, expliciet in kaart te brengen wat
kan worden gedaan om op de locatie
Elst Centraal in combinatie met de op
termijn vrijkomende locaties van OBC
(Mozartstraat, Verduijn van
Maasdamstraat) en de evt op termijn
vrij te spelen locatie De Helster
mogelijk is en daarbij ook de relevante
corporatie(s) om hun opinie te vragen.
• Hierover aan de raad uiterlijk 1 maart
2018 te rapporteren.

Q4
2018

ja middels memo 29 okt
2018 18inf00120 in
college behandeld op
30 okt 2018

GL:  het college verwijst naar een
memo van 29 oktober 2018, er staat
geen motie met die datum op Ibabs.
Op deze manier wordt het wel erg
lastig om het college op de uitvoering
van moties aan te spreken. GroenLinks
beschouwd deze motie niet als
afgehandeld. Wij hebben geen
duidelijk overzicht van de
instrumenten om meer sociale
woningbouw te stimuleren gezien.

De memo is tegelijk met de stukken van de Programmabegroting 2019 naar de
raad verstuurd. Het memo is per abuis niet in de overzichtslijst met
informatiememo's gekomen. Deze is hier alsnog aan toegevoegd. De raadsmemo
bevat een overzicht van instrumenten ter stimulering van sociale huur.
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6-2-2018 (99) Motie CDA en D66 over
Hart van Heteren.

RE 1. de raad zo spoedig mogelijk te
informeren over de stand van zaken
ten aanzien van de oorspronkelijke,
eventueel nieuwe en mogelijk haalbare
toekomstvarianten die er mogelijk zijn
voor het Centrumplan Heteren;
2. aan te geven wat van/bij de
verschillende haalbare varianten
daarvan de consequenties zullen zijn
voor het bestaande bestemmingsplan
(en met de overeenkomst die met de
projectontwikkelaar is gesloten);
3. samen met dorpsraad en andere
partijen mogelijkheden te onderzoeken
en daarbij onder andere te denken aan
1) de winkelverhuur onderbrengen in
een Stichting Winkelhart Heteren die
bijvoorbeeld gefundeerd kan worden
op lokale initiatieven ('Right to
Challenge gedachte') 2)
herstructureren van bestaande winkel -
en maatschappelijke voorzieningen
4. een tijdsplanning voor
burgerparticipatie op te stellen voor
realisatie Centrumplan Heteren met
concrete informatiemomenten naar
Raad en inwoners Heteren (motie
Burgerparticipatie en communicatie
november 2017);
5. over de voortgang actief te
communiceren met de dorpsraad en
de inwoners van Heteren;
6. uiterlijk bij de kadernota 2019 te
rapporteren over de voortgang en
uiterlijk bij de kadernota 2020 (over
anderhalf jaar dus in juni 2019) een
heldere keuze voor te leggen aan de
raad.

Q2
2020

Raad wordt continue
over voortgang
geïnformeerd.
1. Er komt weer een
informatiememo aan.
Tussentijds is veel
geïnformeerd, zowel
door ons als door Hart
van Heteren.
2. We zoomen in op de
variant met winkels. Pas
als de winkels definitief
NIET doorgaan, gaan we
een variant zonder
winkels in kaart
brengen
3. In zeer nauw overleg
met Hart van Heteren,
de ontwikkelaar Artica
en het
investeringsfonds van
de Provincie zijn alle
mogelijkheden
onderzocht.
4. Is reeds gedaan.
5. Laatste
communicatie was vlak
voor de zomer.

Alles is bijna rond. We
hopen daar zo spoedig
mogelijk over te
communiceren.

D66: afgehandeld pas als het rond is D66 heeft gelijk met haar stelling.
Wij hebben met de raad afgesproken dat wij met een “verklaring van succes”
zouden komen waarbij het initiatief op dat moment onomkeerbaar succesvol in
de steigers staat.

Wij zitten nu in de eindfase van de diverse onderhandelingen en inspanningen,
waarbij het erop lijkt wij binnenkort met deze verklaring (middels een
raadsvoorstel) naar de raad kunnen gaan. Wij hopen met het voorstel in april bij
de raad terug te komen.

Datum
vergaderi

ng

Onderwerp Portef
euille-
houde

r

Actie/toezegging Afgeha
ndeld

in
kwarta

al

Afge
hand
eld?

Raad is geinformeerd? Bijzonderheden Reactie portefeuillehouder
A B C D E F G H I

1

3



3-7-2018 Motie over kaders
ruimtelijke plannen

WH 1. Te verkennen in hoeverre de
gemeente bij ruimtelijke
ontwikkelingen, bijvoorbeeld door een
combinatie van de systematiek van
prioritering en gemeentelijke
stimuleringsbeleid, meer kan sturen op
het gebied van bijvoorbeeld
doelgroepen, woningbouwcategorieën,
warmtetransitie, energieopwekking,
bouwmaterialen, transitie naar
duurzame mobiliteit, wateropvang,
verstening en groen in de wijk;
2. De uitkomsten van deze verkenning
voor 1 oktober 2018 aan de Raad voor
te leggen;
3. Op basis van deze verkenning voor 1
december 2018 een voorstel aan de
Raad te doen om op bovenstaande
gebieden extra randvoorwaarden te
stellen bij ruimtelijke ontwikkelingen.

Q3
2019

ja ja middels een memo
okt 2018 en juli 2019

GL:  deze zien wij niet als afgehandeld:
er is duidelijk om iets op een rijtje te
zetten en het college antwoord dat de
informatie verdeeld over verschillende
stukken staat, versnipperd dus.
Afgezien van het feit dat er geen
raadsmemo gedateerd is op 3-10-
2018 zien wij ook in de andere
aangehaalde stukken geen duidelijke
verkenning en is er geen
collegevoorstel naar de raad gekomen
met extra randvoorwaarden voor
ruimtelijke ontwikkeling

In de raadsvergadering 2 juli 2019 hebben wij u meegegeven dat bij woningbouw
vrijwel alle genoemde thema’s (met uitzondering van duurzame mobiliteit) reeds
worden meegewogen, via de methodiek van prioritering. Dit in lijn met eerdere
informatie die we de raad verstrekten in een raadsmemo (3 oktober 2018,
18inf00108). Wij verwezen toen ook naar de Omgevingsvisie (inmiddels
vastgesteld) die extra of nieuwe kaders op strategisch niveau bevat om ook bij
ruimtelijke ontwikkelingen (anders dan woningbouw) meer integraal te sturen
op de genoemde thema’s (alvast in de geest van de Omgevingswet). Hiermee is
invulling gegeven aan de motie.
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6-11-2018 Motie over stimulering
bouw sociale woningen

WH Naar aanleiding van een ingetrokken
motie wordt besloten deze materie
voor te leggen aan het presidium ter
behandeling in een voorbereidende
vergadering.
Verzoekt het College:
1. De regie in de bouw van sociale
huurwoningen te nemen door een
woningmarktregisseur aan te stellen.
Deze moet de bouw van sociale
huurwoningen aanjagen door bij alle
nieuwe plannen de voorwaarden die
door de Raad worden vastgesteld (zie
punt 2) voor te leggen aan betrokken
partijen: grondeigenaren,
ontwikkelaars en toegelaten
instellingen;
2. Vóór 1 maart 2019 concrete
voorwaarden bij planontwikkeling  op
te stellen met als doel de opgaven uit
de Woonagenda te verwezenlijken en
die leiden tot het stimuleren van de
sociale woningbouw in de Overbetuwe.
De voorwaarden worden ter
besluitvorming aan de raad
voorgelegd.  Deze voorwaarden
moeten vanaf 2019 gelden voor alle
plannen/projecten met een minimale
omvang van 10 woningen en moeten in
ieder geval omvatten:
a. Een jaarlijks quotum van minimaal
30% sociale huurwoningen, gemiddeld
genomen over alle opgestarte
projecten/plannen in dat jaar; hierbij
geeft het College aan op welke manier
dit quotum planologisch-juridisch kan
worden verankerd;
b. Per individueel nieuwe plan/project
vanaf 2019 het College informeert aan
de raad wat het percentage sociale
huurwoningen in het project wordt cq
wat er gedaan is om dit percentage te
halen;
c. Indien zich tijdens het jaar een nieuw
project aandient, waarmee het
jaarlijkse quotum van 30% sociale
huurwoningen van dat jaar niet
gehaald dreigt te worden, kan het
College gemotiveerd afwijken van het
quotum van 30% sociale
huurwoningen. Deze gemotiveerde
afwijking legt het College ter
besluitvorming voor aan de Raad, vóór
het aangaan van de bindende
overeenkomsten met de ontwikkelaars
van dit project en de volgende
project(en) van dat jaar;
d. De sociale huurwoningen worden bij
voorkeur ontwikkeld door toegelaten
instellingen;
e. Indien de sociale huurwoningen niet
kunnen worden ontwikkeld door een
toegelaten instelling, dan doet het
College vóór het aangaan van
(bindende) overeenkomsten met
ontwikkelaars een gemotiveerd
voorstel aan de Raad voor een andere
ontwikkelaar.

3. In de prestatieafspraken vast te
leggen welke plannen en hoeveel
woningen de corporaties de komende
4 jaren (in een planning aan te geven)
gaan realiseren en op te nemen welke
projecten dat jaar worden uitgevoerd /
gestart en op welke locaties dat gaat
gebeuren;
4. De Raad jaarlijks te informeren over
de voortgang in het verwezenlijken van
de opgaven in de Woonagenda.

Q1
2019

ja middels memo 26
maart 2019

GL:  zien wij niet als afgehandeld: het
sturen van een memo is iets anders
dan het aan de raad (ter
besluitvorming) voorleggen van
concrete voorwaarden  bij
planontwikkeling.

In de raadsmemo van 26 maart 2019 (19inf00048) informeren we u nadrukkelijk
over de manier waarop we uitvoering geven aan deze motie (paragraaf
uitvoering motie). Specifiek voor sociale huur geven we in deze memo nogmaals
een overzicht van alle instrumenten die we inzetten ter stimulering van extra
sociale huurwoningen. Ook geven we toelichting op de wijze waarop we
monitoren en u via o.a. de prestatieafspraken en systematiek
woningbouwprioritering in een continue proces informeren over stand van
zaken en resultaten. Hiermee geven we invulling aan alle punten uit de motie.
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3-9-2019 Stand van zaken
ontwikkelingen Vriezenenck

WH Voor 30 september zal de raad
duidelijkheid krijgen over de uitvoering
van de aangenomen motie over
voorkomen bomenkap op De
Vriezenenck

Q4
2019

ja middels een brief
19uit20263

D66: niet afgehandeld, ontwikkelingen
zijn voor de raad nog niet zichtbaar

Mbt stand van zaken ontwikkeling Vriezenenck en de motie van 30 september
2019 zijn de volgende stappen doorlopen:
Op 30 oktober 2019 is een overleg met o.a. het Rentambt geweest.
De stand van zaken was toen:
- De motie van de Raad is het startpunt;
- Er ligt op dit moment geen concreet plan voor woningbouwontwikkeling;
- De gemeente is geen grondeigenaar, het Rentambt is grondeigenaar en het
gedeelte met de boomgaard is verpacht;
- Opdracht van de raad is in gesprek gaan met Rentambt. Dat is inmiddels
gebeurd;
- Uitgangspunt van de gemeente is inbreiding voor uitbreiding.
 Afspraken die tijdens dit overleg zijn gemaakt zijn:
- Het Rentambt stelt kaders op voor de ontwikkeling van het gebied en koppelt
deze in december terug aan de gemeente, dit is inmiddels gebeurd;
- Er is een afspraak ingepland (is inmiddels gebeurd) met Vivare en het Rentambt
om samen te komen tot de uitgangspunten/randvoorwaarden voor
herontwikkeling van het gebied. Vervolgens kan Vivare een plan kan uitwerken,
waarna het plan integraal beoordeeld kan worden door de gemeente.
Kaders van het Rentambt:
- Uitgangspunt van het Rentambt (maar ook bestuurlijk vanuit de gemeente) is
dat het gebied een groen karakter blijft behouden.
- Er sociale woningbouw plaatsvindt en of dat er een bijzondere bestemming aan
de grond gegeven gaat worden ten dienste van minder draagkrachtigen of
hulpbehoevenden in de samenleving.
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2-7-2019 19-25) Motie M-11 van GL,
CDA, GBO, PvdA, VVD en
D66 over zwemmen in
Overbetuwe

WH  De resultaten van het
behoefteonderzoek en het
locatieonderzoek op korte termijn te
delen met de
Raad;
 In de ‘Zwembadvisie Overbetuwe’
aan te geven welke opties er in Zetten
zijn om de zwemfaciliteiten
daar te kunnen behouden, dit in
samenspraak met de toekomstige
eigenaar en de gemeente
Nederbetuwe;
 In deze visie ook de kosten van
behoud van zwemfaciliteiten in Zetten
uit te werken en daarbij met
de gemeente Nederbetuwe de
bereidheid te bespreken om een
financiële bijdrage te leveren aan
behoud van de zwembadfaciliteiten in
Zetten;
 Het zwembad in Zetten te
betrekken bij het onderzoek naar de
mogelijkheid voor een Vitaal
Sportpark op deze locatie;
 De raad op korte termijn te
informeren over het verdere proces
door middel van een nieuwe planning
en bijvoorbeeld een stappenplan.

Q4
2019

ja Raadsvoorstel van 1 okt
2019

GL: beschouwen wij niet als
afgehandeld: er is geen zwembadvisie
Overbetuwe aan de raad voorgelegd,
alleen een besluit over de toekomst
van de Helster. het college refereert
aan 'Behoefte- en
haalbaarheidsonderzoek nieuw
multifunctioneel sportcentrum Elst' als
zou dit de beoogde zwembadvisie zijn,
omdat hierin onderzoek staat naar
behoeften, demografische
ontwikkelingen en ambities van
stakeholders bij zwembaden in Elst én
Zetten, echter dit is een besluit over de
Helster, geen zwembadvisie en men
gaat bij de vertaling van het
onderzoek alleen in op de
mogelijkheid van een nieuw zwembad
in Elst

De motie is afgehandeld. In het raadsvoorstel van 1 okt 2019 stond het volgende
vermeld: 'Bovenstaande is in lijn met de ingediende motie M-11 ‘Zwemmen in
Overbetuwe’ van GroenLinks, CDA Overbetuwe, GBO en PvdA van 2 juli 2019  en
hiermee is de motie afgedaan'. U hebt daar als raad op 1 ok 2019 mee
ingestemd.
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